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Bröderna Eriessonrummet, torsdagen den 7 mars 2024 kl 13.00-14.30

Christer Olsson (M) socialnämnden
Monica Samuelsson (S), socialnämnden

Ann-Charlott Skalare (L), kommunstyrelsen

Sune Frisk, PRO Nykroppa
Irene Frisk, PRO Nykroppa
Kajsa Jernberg, PRO Filipstad

Olle Engström, PRO Lesjöfors
Ann-Marie Wittberg, SPF Aktiv Filipstad

Karin Paulsson, SPF Aktiv Filipstad

Åsa Andersson, förvaltningschef socialförvaltningen

Henric Forsberg, enhetschef miljö-och stadsarkitektkontoret

Kajsa Jernberg

Socialnämndens kansli, 2024-03-12
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P1

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

P2
Val avjusterare

Kajsa Jernberg väljs till justerare.

P3
Föregående mötesprotokoll
Protokollet läggs till handlingarna.

Fråga kring om städning sker en gång per månad eller var fjärde vecka? Det

ärvarfjärde vecka.

Fråga om hur många somhartrygghetskamera? I dagsläget är det cirka 5—6

stycken. De som har kameraär nöjda.

Fråga om det kommersemesterfirare till Filipstad som behöver insatser? Det

är inte så många mendet kan bli en utmaning om det är ett omfattande

ärende. Filipstads kommunär JO-anmäld i ett ärende somrör vistelse i

sommarbostad.

P4

Förrättande av val av ordförande och vice ordförande

Christer Olssonväljs till ordförande och SuneFrisk väljs till vice ordförande

P5
Frågortill tekniska förvaltningen samttill miljö- och

stadsarkitektkontoret

e När öppnar simhallen? Henric informeraratt slutbesiktning ärklar

ochatt öppning sker undervåren. Simhallen kommertroligen ha

stängt under 3 veckor i sommarpå grund av underhållsbehov.

e Hurgar det med Finnshyttan? Det är inlämnattill Lantmäteriet for

tomtindelning. Det har varit många förfrågningar.

e Hurgardetforsarskilt boende i Lesjöfors? Planer på nytt boende

pagar.

e Hurgardet med Paradisgården? Förvaltningen har i uppdrag att se

över möjligheten att öppna upp Paradisgårdentill ett vanligt särskilt

boende.

e Blir Folkets hus kvar? Folkets hus blir kvar i kommunalregi. 25 mars

presenteras ett förslag på ny utformning av verksamheten.
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e Arrivning av Krakasen i Nykroppa upphandlat? Nej det ar Hotell

John somskarivas först.

e Vad hinder pa omradet dar Hotell John ståridag, efter rivningen?

Ordförande informeraratt planer finns menatt det inte är offentligt

än. Det finns företag som visat intresse företablering av verksamhet

där.

e Strandvagsskolans framtid? Inte klart än. Det pågårett arbete med

översyn av tomma kommunala lokaler. Målsättningen äratt ha

kommunala verksamheter i kommunalafastigheter.

e Hurserdet ut med Inlandsbanan? Ordförande berättaratt det finns

planerpå att öppna upp Inlandsbananigen. Det krävs renovering av

vissa sträckor. Inlandsbananär en viktig faktor i och med att Sverige

blir medlem i Nato.

e Hurserdet ut med lokaleri Filipstad? Finns det lokaler omföretag

vill etablera sig? Det berorpå vilka lokaler som behövs.

e Det finns en 6nskan omatt få en återvinningscentral mercentralt.

Finns det någonplanför det? Frågan är nyligen hanterad. Det finns

en politisk samsyni att det är för kostsamt samt att det saknas

lämpligtställe centralt. Beslut togs i stället att renovera Långskogen.

P6
Inkomnafrågortill förvaltningschef

Hurservi på Filipstads resultat i indexet, hur arbetar vi med och drar nytta

avresultatet?

Filipstad hamnadepå plats 273 (230) i senaste rapporten. Vi redovisarinte

personalkontinuitet samt har inte använt kvalitetsregistret senior Alert i

någonstörre utsträckning (arbete pågårföratt förbättra detta) vilket göratt vi

får en sämre plats per automatik. Filipstad hartagit del av några rapporter för

att se hurdeserut. Indexet är en sammanställning av flera nationella

register, enkäter med mera. Ordförande informeraratt äldreomsorgeni

Filipstad ska genomlysas av en extern konsult för att se vilka delar som kan

utvecklas. Diskussion pågår gällande möjligheten att differentiera

hemvårdenföratt säkerställa att undersköterskekompetensenräckertill och

används där den behövs.

Ärpersonal utbildade inom äldrevården?

Inomsärskilt boende är ca 85940 utbildade undersköterskor. Inom hemvården

ärsiffran lägre.
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Användsskyddsutrustning?

Filipstads kommunföljer rekommendationerfrån Smittskydd Värmland. I

dagsläget innebärdet att från I mars används munskydd vid konstaterad eller

misstänkt smitta.

Finns det kö till äldreboendena?

Idag finns 10 lediga platser varav 5 upptas av korttidsbeslut. Det finns ingen

kö.

Hur går det med ärendet om kyld mat?

Socialnämndenhar beslutat sin del och skickat ärendet vidaretill

teknikutskottet (TU). TU tar upp ärendet för beslut kommande måndag.

Rådetvill få ärendet somgicktill socialnämndenutskickat.

Hurserden årliga kontrollen av läkemedel ut? Fungerar det?

Engång perårgörs en kvalitetsgranskning av läkemedelshanteringen.

Granskningenutförs av en farmaceut från Apoteket AB. Det finns rutiner för

detta och det är Region Värmland somarbetat framrutinerna. Granskningen

avser personer över 75 år som har merän 5 läkemedel. Vi brukarbli

godkända.

P 7

Ovriga fragor

Ordförande informerar omeffektiv samordning för ökad trygghet, EST. Där

ingår bland annat kommunen,polisen och bergslagens räddningstjänst.

Brottsligheten på väg neri Filipstad, sjunkit med nästan 5020 på ett år. Bland

annat harsnatterierna minskat, våld utomhus är minskat från 10 till 0. Övriga

brott mot personär nere i ca 2,5 (23 när det var som högst). Inga anmälda

inbrott sen oktober. Bedrägeribrotten minskat från 21 till 1. Anmälda

narkotikabrott har minskat. När narkotikabrotten minskar så minskar som

regel övriga brott. Två nya poliser samt väktare på stan. Har kommit en ny

lagstiftning som ger väktare större befogenheter. Polisregion Bergslagen

kommeratt sätta upp 2—4 kamerorbland annat vid busstationen samt utanför

Systembolaget/apoteket.

Landshövding Georg Andrén, försvarsminister Pål Jonsson, Otto Nilsson

från Inlandsbanan och Tågab:s VD Lars Yngström kommertill Filipstad för

att diskutera kommande behovutifrån det säkerhetspolitiska läget. Stina
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Höök regionråd deltar också tillsammans med kommundirektör Hannes
Fellsman, näringslivschef Maria Thiery-Wase samt kommunstyrelsens

ordförande Christer Olsson. De kommerävenatt diskutera småskalig
vattenkraft. Inväntar nytt direktiv gällande hur dammar och småskalig

vattenkraft ska hanteras. Det blir också ett besök hos SMA Mineral.
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